
                                                              

CRNA GORA 

Opština Žabljak 

-Predsjednik- 

Broj: _________ 

Žabljak, ___________ 

 

                                                 NACRT ZAPISNIKA 
(zapisnik će, prema Poslovniku o radu, biti I tačka Dnevnog reda za usvajanje na 

sledećoj sjednici Savjeta) 

       sa Devete elektronske sjednice Privrednog savjeta opštine Žabljak 

          

         Zbog izuzetno teške epidemiološke situacije u Žabljaku, Deveta sjednica Privrednog 

savjeta Opštine Žabljak je održana elektronskim putem. Članovima Savjeta je poslat Predlog 

dnevnog reda, kao i materijali za sjednicu, 26.11.2020.godine, te im je ostavljen rok da se o 

istim izjasne do 30.11.2020.godine. 

         Za Devetu sjednicu je bio predviđen sledeći 

                                        Dnevni red: 

 

1. Nacrt Zapisnika sa VIII sjednice Privrednog savjeta; 

2. Nacrt Odluke o budžetu opštine Žabljak za 2021. godinu; 

3. Odluka o oslobađanju plaćanja poreza na nepokretnosti za poljoprivredno zemljište koje se 

koristi u poljoprivredne svrhe u 2021.godini; 

        Do naznačenog roka, o svim materijalima se izjasnilo trinaest članova Savjeta.  

        Pozitivno izjašnjenje o svim tačkama Dnevnog reda i materijalima, proslijedili su: 

-Veselin Vukićević; 

-Vidoje Tomčić; 

-Vasilije Jakšić; 

-Sava Zeković; 

-Radovan Bošković; 

-Jelena Bojović; 

-Gorica Vuković; 

-Nikola Dubljević; 

-Branislav Ćeranić; 

-Slobodan Pašić (u ime Gorana Bencuna, “Durmitor and villas” doo); 

-Niko Pavlović; 

-Živko Taušanović; 

-Vuk Popović 

        Gorica Vuković je predložila da se u Nacrt Odluke o budžetu opštine Žabljak za 

2021.godinu uvrsti stavka za podršu privredi, jer smatra da je skoro izvjesno da će 

predstojeća zimska sezona, zbog situacije sa COVID-om 19, biti loša, ili je uopšte neće biti. 

        Vuk Popović smatra da planirana sredstva na stavci Transfer d.o.o. “Sportski centar 

Žabljak” nijesu dovoljna, jer planirani prihod u 2020.godini nije mogao biti ostvaren zbog 

aktuelne situacije sa COVID-19. Nedostajuća sredstva iznose cca 9,000.00 eura, te predlaže 

da se planirana sredstva povećaju za ovaj iznos. Takođe, predlaže da se sredstva sa stavki 

Transfer za manifestaciju “Dani planinskog cvijeća” i Transfer kulturno-naučnom 

skupu “Vukova zadužbina”, a koji nijesi organizovani ove godine zbog epidemije, 



preusmjere na stavku Transfer doo Sportski centar Žabljak, kako bi se obezbijedilo 

njegovo nesmetano funkcionisanje. 

         Imajući u vidu da je većina članova Privrednog savjeta dostavila svoja izjašnjenja, 

u kojima se pozitivno izjasnila o dostavljenim materijalima, može se konstatovati da su 

isti podržani. 

 

         Zaključak: 

1. Razmotriti sugestije članova Privrednog savjeta na Nacrt Odluke o budžetu 

opštine Žabljak za 2021.godinu, i nakon utvrđivanja Predloga, dostaviti 

Skupštini Opštine Žabljak na usvajanje; 

2. Nakon utvrđivanja Predloga Odluke o oslobađanju plaćanja poreza na 

nepokretnosti za poljoprivredno zemljište koje se koristi u poljoprivredne svrhe 

u 2021.godini, isti dostaviti Skupštini Opštine Žabljak na usvajanje. 

 

          Dostaviti: 

- Svim članovima Privrednog savjeta i a/a(u materijalu za narednu sjednicu. 

 

       ZAPISNIČAR                                                                                           PREDSJEDNIK 

     Branislav Ćeranić                                                                                       Veselin Vukićević 

 


